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Vagn Erik, Christine, Kurt, Esben, Freddy, Anne Sofie 

Referat:  Anne Sofie 

1. SOMMERFEST 

Vi har planlagt og fordelt opgaver til sommerfesten d. 12. Aug. Der kommer et opslag på facebook. 

2. NY VIPPE I GÅRD 10 

I stedet for at investere i en ny vippe, renoveres den gamle, den er godkendt af 

legepladsinspektionen. 

3. BUDGETMØDE 

Vagn Erik, Kurt og Anne Sofie deltager i budgetmøde sammen med administrationen d. 16. Aug. 

Vi har indtil videre flg. spørgsmål til budgettet: huslejestigning, stigning på planlagt vedligeholdelse, 

prisstigning på el i gårdene, pris på robotplæneklippere. 

4. AFDELINGSMØDET 

Der skal laves forslag til afstemning på afdelingsmødet. Esben laver forslag om præcisering af 

lejlighedens stand ved fraflytning, er det f.eks. tilladt at male væggene med stærke farver. 

Præcisering af gulvenes tilstand, gulvene skal kunne slibes. 

Vagn Erik laver forslag om affaldsøer eller villaløsning, hvor vi bibeholder de 3 spande. 

Esben laver forslag om parkeringsområde til ladcykler. 

5. ROBOTPLÆNEKLIPPERE 

Vi rykker administrationen for oplysninger om, hvad plæneklipperne har kostet incl. etablering. 

6. FLISER 

Vi  får information om projektet i denne uge, og forventer opstart af udskiftningen i efteråret. 

7. FÆLLESTUR 

Vagn Erik foreslår en tur for beboerne til det nye Kulturbunkeren på den gamle journalistskole, hvor 

vi kan få en rundvisning på Ovartaci museet. Nærmere info følger. 

8. ASBEST 

Vedr. beboerhenvendelse om asbest i tagene på skurene er der svar på undersøgelsen af det hvide 

pulver. Der er ikke fundet noget farligt i pulveret. Tagene er lavet af asbest, men produceret så de 

ikke udgør nogen risiko.  
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